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Bestyrelsesmødet 13.06.2023 – kl. 18.00 i Tunehallen. 

  

Til stede: Bernt, Flemming, Peter T., Tage, Kenneth, Peter K. Kristian FS., Mark. 

Afbud: Ingen. 

  

Referent: Tage Lauritsen 

Referat fra sidste møde: Godkendt 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde  

● 08.08 2023. kl. 18 i Tunehallen. 

 

Forslag fra Peter Krüpl vedr fremtidigt mailsystem. 

Det nytter ikke noget at vi har forskellige opfattelser af hvad der er vedtaget. Derfor bliver vi  

nødt til at tage en afstemning om det, så det er helt klart om og hvad der i givet fald vedtages. 

Jeg ønsker følgende forslag sat til afstemning ved næste bestyrelsesmøde: 

Jeg stiller forslag om at beslutningen om at hjemtage mailhosting vedtages ved afstemning. 

Det vil sige: 

1. Gullestrupnet pålægges at gøre passwords synlige for tunenet.dk administrationskontoen. 

2. Mailhosting flyttes til egen mailserver baseret på mailcow. 

Følgende betingelser skal være opfyldt: 

Så snart passwords er indsamlet hos Gullestrup, påbegyndes kopiering og løbende synkronisering af 

mail. 

Det er en forudsætning, at flytningen sker uden behov for at ændre på indstillingerne i medlemmers 

bestående enheder. 

(Dog vil efterfølgende passwordskift medføre behov for at ændre logintypen til “plain”.) 

Flemming: 

Flytte mail hosting hjem til SM hostet hos os selv. 

 

Beslutning: 

1) SM udskiftes med mailcow. 

2) Vi beder KA net at give os rettigheder til password indsigt som domæneadministrator. 

a) Hvis nej, så spørger vi JBE. Tage spørger. 

http://tunenet.dk/
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3) Det undersøges med KA om de vil hoste dette, evt. sammen med TKN.  

Vi skal have en afgørelse fra KA om dette inden 1.10., hvis nej, hoster vi selv. 

4) Beslutningen er fortrolig ift. JBE. 

5) Vi opsiger samarbejdet med Gullestrupnet tidligst, når det er indkørt. 

 

Signalforsyning TV 

● Pakkeskift - antal skift og fordeling. pr. dd.: 28 indtil 1.8., heraf de 12 til uden signal (sagt 
op/flyttet/dødsfald). 

● Allente streaming kontrakt endnu ikke modtaget pr -kanalerne. Bernt rykker igen igen. PT rykker 
Michael Juel fra Allente. 

● Viaplay kun én kan se nogle kanaler samtidigt. 

● TV 2 Play: kun én kan se kanaler samtidigt. 

● Playmakertv: Samme.  

● Tilsyneladende en ny trend for at undgå at flere deler et streaming abonnement. 

 

Servicepartnere 

● Skader lokaliseret/udbedret 

● KK-Partner, dokumentation, opdatering? Opdateret 8.6.2023 

● Nødvendige vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget. 

Vi rykker Allan Hjort for LER2 parathed og opdateret dok. (PT) 

● RPD: Ø-status mv. Gørlev tidsplan. 

● Pantheradmin. Vindinge WebTV fejl manglende kanaler. Er løst i pinsen. 

● Pantheradmin. Øvrige fejl. Hvis man skifter til “Kun Internet” via selvbetjening, så kan modemmet 
muligvis slettes tilknyttet til medlemmet. TL tager det op med PA. 

● Freshdesk: De beder om zoom møde. 

● Arrisleverandør: Rykkes for 60€ modem, ren bridge, D3.1. 

● Harmonic, supportaftale. Se tilbud fra Svend Jessen, Vi går med den billige, 3 US$ pr aktivt 
modem. 

  

Hovedstation 

● Vedligehold. 

● Huset malet mv – regning modtaget og betalt. Rykker afvist.  

● Andre udeståender? 

  

Internet 

● DOCSIS certifikater til transponderne. PK skal komme med dem. 

● Kapacitet, forbrug. Peaker indenfor en måned ganske kort til 8 Gbps down. 
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● Router, lagerstatus. 40 Arris, 13 AVM. 

● Vindinge status. De beder om møde. 

● Gørlev status. Returvejsforstærker moduler, OFDMA 

● Flimmer status. 

● Til hjemmesiden:  

● Fejlmelding skal give svar på de mest akutte behov for den fejlramte – løses med en FAQ. 

● Vi bør udgive nyhedsbreve, eller et FB-opslag, der linker til dette. TL og PT 

● Panther: Selvbetjening-server og ESG er dybt forældede med PHP fra 2014. Sikkerhedsrisiko. 

● NDX-problematik ifbm. Harmonic problem. Harmonic har den i review. Vi følger den/rykker. 

● Skifter til 204 MHz på øvrige øer. Beregningerne i Cacao skal afspejle dette. Vi spørger KK 
derom. 

●  Frekvensplan implementeres på RDP - FM-sluk? Nat til 14. juni 2023. 


